

《单词百科:trappings是什么意思?trappings怎么发音?trappings的解释和用法》

英语单词trappings是什么意思?trappings怎么读?trappings怎么发音?简答网为您整理了trappings的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



trappings怎么读

trappings的读音:[træp ɪ z]

trappings的意思

1、n.马饰;装饰;外部标志;(标志官职的)服饰;

trappings的近义词

1、accessories n.附件;附件 (accessory的名词复数); (衣服的)配饰;从犯;妇女饰品;

2、accouterments n.设备; (个人的全套)衣服; (个人佩带的)饰品;常规;

3、accoutrements n.设备; (个人的全套) 衣服; (个人佩带的) 饰品;常规;穿着 , 配备(accoutrement的名词复数);

4、furnishing v.陈设 , 布置(furnish的现在分词);提供;

5、furniture n.家具;

trappings的双语例句

1、The horse was prancing along in its beautiful trappings, but the ass weight in saddle bags.

“ 我多希望我是你,” 驴感叹道, “ 你什么也不用做,却佩带这么漂亮的马具. ”

2、She was arrayed with splendid trappings.

她穿着华丽的礼服.

3、But all they had added was the trappings and panoply of applied science.

但是他们所增添的一切,不过是实用科学的装饰和甲冑罢了.

4、The family and boardroom saga had all the trappings of a soap opera.

这场涉及家族和董事会的风波具备肥皂剧的一切元素.

5、The family were in government for several generations and evidently loved the trappings of power.

那个家族好几代人都曾在政府任职 , 显然对随权力而来的各种额外实惠情有独钟。

6、He needs no trappings of fame.

他不需要名声的虚饰.

7、He surrounds himself with all the trappings of gentility — dogs, horses, and fine paintings.

他身边满是象征高贵身份的东西——狗 , 马以及精美的画。

8、She scorns the visible trappings of success, preferring to live unnoticed.

她鄙视标志成功的外在之物,更愿意默默无闻地生活.

9、A horse is neither better nor worse for his trappings.

不能根据马饰论马的优劣.

10、The pitfall is the trappings of success can catch you off guard.

陷阱就是,成功的表象来袭时,你可能猝不及防.

11、Do we need the trappings of the office, the working drawing, the specialized contractor?

我们需要装饰一新的办公室吗?需要建筑设计图吗?需要职业的包工头吗?

12、The judge wore a wig and all the trappings of his position.

法官戴了假发和全套代表他那个地位的服饰.

13、He wore all the trappings of high office.

他穿上了高官的所有饰物.

14、My husband never falls for outward trappings.

我丈夫从来不喜欢装饰外表的物品.

15、He wore all the trappings of high officer.

他佩戴着高级官职的各种服饰.

16、This goes well beyond making loads of money or accumulating the other trappings of success.

成功绝对不光是赚钱或享受成功的其他表象.

17、Trappings do not make the horse; clothes do not make the man.

良马不靠辔鞍;好汉不靠衣衫.

18、Our country's nationality trappings are very various, it have big difference national minority.

我国的民族服饰异彩纷呈,南北方服饰形态存在着很大差异.

以上是简答网为您整理的trappings怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于trappings

的用法、trappings的释义、tr

appings的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/trappings>

